
 1 

PROTOKÓŁ NR IV/22 

z zebrania z mieszkańcami Sołectwa Kujawska 

21 kwietnia 2022 r. 

 

T. Głowski – Przewodniczący Rady Sołeckiej – powitał władze miasta oraz zebranych 

mieszkańców.  

W I terminie zebrania kworum brak, kolejne zaplanowano na godz. 17.15. 

W II terminie zebrania – uczestniczy 21 mieszkańców, 

 

T. Głowski – Przewodniczący Rady Sołeckiej – odczytał porządek obrad zebrania. 

Mieszkańcy przyjęli przedstawiony porządek obrad.  

 

Ad. 2  

B. Szuman – przedstawiła sprawozdanie z działalności rady sołeckiej w 2021 r. stanowiące – 

załącznik nr 1 do protokołu.  

Mieszkańcy przyjęli ww. sprawozdanie 20 głosów – za, przy 1 głosie – wstrzymującym.  

 

Ad. 3 

T. Głowski - przedstawił Uchwałę Nr 1/2022 zebrania z mieszkańcami Sołectwa Kujawska w 

sprawie podziału środków finansowych przeznaczonych na działalność sołectwa. Propozycje 

wydatkowania środków na 2022 rok mieszkańcy przegłosowali (19 głosów – za, przy 2 

głosach wstrzymujących się).  

Uchwała Nr 1/2022 stanowi – zał. 3 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 4. 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – na wstępie podziękowała mieszkańcom 

miasta za włączenie się w akcje pomocy uchodźcom z Ukrainy.  

Przedstawiła informacje na temat zrealizowanych inwestycji w 2021 r. oraz tych 

zaplanowanych na 2022 rok: 

- opracowana została dokumentacja na budowę ul. Kujawskiej na odcinku od przejazdu 

kolejowego do ul. Haskiej, z uwagi, że ul. Kujawska jest wąska, to będzie problem z 

wykonaniem ścieżki rowerowej, chyba że pozyska się tereny pod jej budowę ze spec ustawy) 

- na budowę ulicy Wiejskiej, Tęczowej, Słonecznej i Barwnej  Gmina otrzymała 

dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład w wys. 9.702.855 zł.  
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- budowa ulicy Zbożowej, która została zrealizowana w ramach zadania pn.: „Budowa 

odcinków dróg na os. Leśnym – ul. Prosta, Łąkowa, Zbożowa”, w styczniu br. uzyskano 

pozwolenie na użytkowanie,  

- budowa ulicy Łąkowej (odc. od ul. Zbożowej – w kierunku przejazdu kolejowego) 

realizowana jest w ramach zadania pn.: „Budowa odcinków dróg na os. Leśnym – ul. Prosta, 

Łąkowa, Zbożowa”, 

- budowa ulicy Łąkowej (odc. od ul. Zbożowej do ul. Wiejskiej z wyłączeniem skrzyżowania 

z ul. Wiejską), Gmina otrzymała dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, 

- rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej Nr 4, planowane jest zakończenie budowy we 

wrześniu 2022 r., 

- wymiana oświetlenia ulicznego na ledowe, oczekujemy na podpisanie umowy z Urzędem 

Marszałkowskim, 

- budowa odcinka ul. Targowej od przejazdu kolejowego do zbiornika retencyjnego, trwa 

procedura przetargowa, 

- budowa ścieżki rowerowej m.in. przy ul. Leśnej na odcinku od Polomarketu do drogi 

krajowej nr 10, przygotowywana jest procedura przetargowa, 

- budowa mini tężni koło Muzeum Solca oraz groty solnej w Ośrodku Sportu i Rekreacji, 

realizacja tych inwestycji ma nastąpić do końca tego roku, 

- prom - przyczółki, drogi i oznakowanie są już wykonane. Prom jest też gotowy, jednak nie 

osiąga prędkości projektowej jaka była założona. Trwają prace prowadzone przez wykonawcę 

promu, aby można było osiągnąć docelową prędkość projektową, 

- przebudowa Placu Jana Pawła II oraz budowa parkingu u zbiegu ulic Wolności i Toruńskiej. 

Dobiega końca przebudowa Placu, która obejmowała m.in. zmianę układu komunikacyjnego, 

przebudowę infrastruktury podziemnej, wymianę nawierzchni, budowę nowego oświetlenia, 

lokalizację elementów małej architektury, budowę fontanny oraz aranżację zieleni.  

Ponadto oddano do użytku naturalny kompleks tras rowerowych  

- został też wyremontowany budynek dla MGOPS przy ul. Kościuszki 12.  

Ad. 5.  

B. Białkowska – Z-ca Burmistrza Solca Kujawskiego – przedstawiła zmiany do projektu 

Statutu Sołectwa Kujawska m.in. dot. gospodarki finansowej sołectwa. Mieszkańcy przyjęli 

przedstawione propozycje zmian w statucie, 16 głosów – za, przy 5 głosach wstrzymujących 

się).   

 

Ad. 6. 

Mieszkańcy zgłosili wnioski dot.: 
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- zamontowania progów zwalniających w ul. Kujawskiej, poszerzenia poboczy lub 

ograniczenia prędkości (tiry jeżdżące z dużą prędkością), 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – w dłuższej perspektywie są plany, aby drogę 

dla samochodów ciężarowych poprowadzić od ul. Toruńskiej w kierunku ul. Kopernika, 

wzdłuż lasu do drogi krajowej nr 10. Gmina póki co może wystąpić o ograniczenie prędkości 

w ulicy Kujawskiej. 

 

- terminu oddania do użytkowania terenów po byłej Nasycalni przy ul. Kujawskiej,  

 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – teren Nasycalni będzie sukcesywnie 

zagospodarowywany, w 2022 r. powinniśmy uzyskać pozwolenie na skatepark, teren pod 

imprezy, wystąpiliśmy o pozyskanie środków z zew. na ten cel. Realizacja tej inwestycji od  

2023 roku. 

 

- terminu wykonania parkingu przy świetlicy „Jagódka”  

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że zarówno parking jak i 

zadaszona wiata jest konieczna, ale z uwagi na brak środków finansowych w budżecie trudno 

powiedzieć o terminie realizacji. 

 

- konieczności wykonania ścieżek rowerowych m.in. w ul. Średniej, przy ul. Kujawskiej, w 

pobliżu Szkoły Podstawowej Nr 4. 

 

B. Białkowska – Zastępca Burmistrza – budowa ścieżek powinna mieć charakter 

kompleksowy, dzieci do SP Nr 4 mogą korzystać z istniejącej ścieżki w ul. Długiej i ul. P. 

Skargi.  

 

- konieczności zamontowania barierki ochronnej na skrzyżowaniu ul. Haskiej z ul. Średnią 

Uwaga została zanotowana.  

 

- konieczności postawienia znaku ograniczającego prędkość w ul. Średniej ( na wysokości ul. 

Jagodowej)  

Uwaga została zanotowana.  

 

- wyrównania ul. Kopernika, która została tylko częściowo wyrównana i wysypana 

kamieniem,  

Uwaga została zanotowana.  
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- terminu wykonania sieci wod – kan w ul. Jagodowej, 

S. Wrycza – Prezes ZGK Sp. z o.o. – w Wieloletnim planie rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych budowę kanalizacji w ul. Jagodowej I etap na odcinku od 

ul. Powstańców do ul. Średniej zaplanowano na 2024 - 2025 rok, środki na ten cel pochodzić 

będą z ZGK oraz z WFOŚ.  

 

- konieczności prawidłowego wytyczenia (wytrasowania) drogi gruntowej w lewo od 

przejazdu kolejowego w celu jej wyrównania i utwardzenia – ul. Średnia.    

Uwaga została zanotowana.  

 

- terminu utwardzenia ul. Młyńskiej, 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że póki co nie został 

opracowany projekt techniczny na ul. Młyńską. Projekt techniczny musi zostać opracowany 

kompleksowo dla wszystkich ulic w tym rejonie włącznie z budową oświetlenia, sieci wod. – 

kan. oraz utwardzenie. Najszybszy termin to 2024 – 2025 rok.  

 

- konieczności wybudowania chodnika przy ul. Powstańców (piesi poruszają się po ścieżce 

rowerowej), 

T. Substyk – Burmistrz Solca Kujawskiego – odpowiedziała, że ścieżka rowerowa przy ul. 

Powstańców to inwestycja zrealizowana została przez Starostwo Powiatowe, trudno 

powiedzieć czy uda się ten chodnik wybudować.  

Dodała, że Urząd Marszałkowski planuje przystąpić do zaprojektowania ul. Garbary, aż do ul. 

Leśnej. Zostaną wykonane  2 ronda tj. jedno przy ul. Garbary, a drugie na skrzyżowaniu ul. 

Leśnej, ul. Powstańców i ul. Ugory. Odcinek od Polomarketu do drogi krajowej Nr 10 będzie 

realizowany po ustaleniu czy Gmina przejmie ul. Leśną od Urzędu Marszałkowskiego. 

 

 

 

Zebranie zakończono o godz. 18.30                                           

 

                                         Przewodniczący Rady Sołeckiej 

                                                              Tomasz Głowski 

Protokołowała: 

Katarzyna Ciudzińska 
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